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Psalm. 139 : 5 – 6   „Tu mă înconjori pe dinapoi şi pe dinainte, şi-Ţi 
pui mâna peste mine...” 
 
Ascultaţi ce a spus Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 

*Cât de mulţi cunosc că acolo este o diferenţă între apariţia 
(arătarea) lui Cristos şi venirea lui Cristos? Sunt două cuvinte diferite. 
Acum este apariţia (arătarea); venirea va fi curând. El S-a arătat în 
mijlocul nostru făcând lucrările pe care le-a făcut El odată, în biserica 
Lui. Acum, voi sunteţi parte din acea Biserică, şi prin har voi credeţi 
(Ef.2: 8-9). Eu sunt un membru al acelei biserici. (Ef.4: 4-6). 
 Acum, eu nu sunt un predicator. Voi ştiţi că eu nu sunt. Eu nu 
am educaţia să o fac. Uneori, eu mă simt şovăitor stând aici pe lângă 
oamenii lui Dumnezeu care sunt chemaţi la această slujbă. Ei sunt 
apostoli, profeţi, învăţători păstori, şi evanghelişti (Ef.4: 11-13). Nu toţi 
sunt apostoli, nu toţi sunt profeţi, nu toţi sunt învăţători, nu toţi sunt 
evanghelişti (1Cor.12: 29 - 30) Eu stau aici... 
 Dar slujba mea este diferită faţă de un păstor sau învăţător. Eu 
nu sunt. Şi dacă eu spun lucruri greşit, fraţilor, iertaţi-mă, eu nu vreau să 
o fac. Dar acesta este slujba mea de a-l declara pe El, că El este aici. 
 
 *În model. Moise venind din Prezenţa lui Dumnezeu cu 
Cuvântul lui Dumnezeu pentru acea epocă... Acum, priviţi, noi acum 
suntem în Exod 19. Nu scăpaţi acesta acum. Exod 19: 20-21, Moise 
venind din Prezenţa lui Dumnezeu. Moise venea din Prezenţa lui 
Dumnezeu; el intrase în Cuvânt. Cuvântul a fost scris, şi el era în 
Prezenţa lui Dumnezeu cu Cuvântul, el avea Cuvântul pentru acea 
epocă. Acolo este un Cuvânt pentru fiecare epocă. Şi Moise venind 
înainte, faţa lui strălucea aşa... (Exod.34: 34-33; 2 Cor.3: 12-16). 
Cuvântul era în el, gata să fie manifestat, să fie dat afară oamenilor. 



 Aceea era doar Legea; tu trebuia să te uiţi la ea, zicând, „Tu să 
nu comiţi adulter. Tu să nu furi. Tu să nu minţi. Tu să nu faci aceasta, 
aceea, sau cealaltă.” (Exod 20: 1-17). Tu trebuie să priveşti la acesta. 
 Dar acesta este Duhul care a venit peste Cuvântul promis pentru 
acea epocă, şi a adus, şi a manifestat, nu două table de piatră, ci 
Prezenţa Viului Dumnezeu: nu un gând mistic pe care cineva l-a făcut, 
sau ceva scamatorie a lui Houdini, ci chiar Promisiunea lui Dumnezeu 
descoperită şi manifestată chiar înaintea noastră. Ce fel de văl va fi 
acela din spate? 
 „Şi se va întâmpla (va veni la împlinire) în zilele din urmă, 
spune Dumnezeu...(Zah.14: 6-7). Vedeţi, aici suntem noi. Lumina peste 
Cuvânt... Aşa cum lumina soarelui schimbă (transformă) sămânţa din 
slavă în slavă (2 Cor. 3: 17-18), noi de asemenea devenim mai mult ca 
şi El, aşa cum noi trăim în Prezenţa Lui, ca şi El, fiind conformaţi la 
imaginea Lui (asemenea chipului Său) binecuvântată, aşa cum noi 
umblăm cu El. 
 
 *Şi până când tu vii în spatele acelei piei de viţel de mare (Exod 
36: 19), până când tu nu ieşi afară din vechea ta piele, din vechile tale 
gânduri, vechile tale crezuri, şi vii în Prezenţa lui Dumnezeu; atunci 
Cuvântul devine o realitate vie pentru tine; atunci tu eşti trezit spre 
Gloria Shekinah; atunci Biblia devine o Carte nouă, atunci Isus Cristos 
este acelaşi ieri, azi şi în veci. Tu trăieşti în Prezenţa Lui, mâncând 
pâinea pregătită în ziua aceea pentru credincios, doar preoţii, (Lev.24: 
3-9). Şi noi suntem preoţi, preoţie roială, o naţiune sfântă, popor 
deosebit, aducând sacrificii (jertfe) spirituale lui Dumnezeu. (1Petru.2: 
9-10). Dar voi trebuie să veniţi înăuntru, în spatele vălului, ca să vedeţi 
pe Dumnezeu dezvăluit. Şi Dumnezeu este dezvăluit; acela este 
Cuvântul Lui făcut manifest. 
 
 *Acum, când Moise a venit, el nu a putut lua mesajul lui Noe. 
Nici Noe nu a putut lua mesajul lui Moise. Nici Iosua nu a putut lua 
mesajul unuia dintre ei. Fiecare mesaj este pentru epoca aceea. Şi cu 
epoca în care noi trăim, când acel Cuvânt este interpretat, Dumnezeu 
vorbeşte acel Cuvânt afară şi făcând Cuvântul pentru acea epocă viu, 
dând interpretare pentru El. Acela este Dumnezeu în Cristos 
manifestând, pentru că Cristos este Cuvântul. Şi când Cuvântul este 
manifestat, acela este Cristos în fiecare epocă atunci. 



 Hai să vedem ce spune Cuvântul astăzi că este Isus Cristos. El 
este acelaşi ieri, azi, şi în veci (Evr.13: 8). Şi singurul fel în care noi 
vom şti ce este El astăzi, este să aflăm ce a fost El ieri, apoi, voi veţi 
vedea ce este El acum. 
 Observaţi, Cuvântul care a fost ordinat pentru fiecare epocă, 
când acel Cuvânt este făcut manifest, acela este Cristos pentru acea zi 
(Col. 1: 26: 28), doar la fel cum a fost în fiecare din zile. 
 
 *Prezenţa Lui în individual cu o dovedire personală Lui Însuşi 
exprimându-se Însuşi – Cuvântul viu care este promis pentru acea zi, 
exprimându-se El Însuşi prin voi, o dovedire a măreţei descoperiri a lui 
Dumnezeu... Priviţi, doar într-un individual, niciodată într-un grup; (ci) 
un individual, nu într-un grup. Identificare Sa este cu un individual. Voi 
aţi prins-o? Nu cu Metodiştii, nu cu Baptiştii, nu cu Prezbiterienii, nu cu 
Lutheranii, nu cu Penticostalii, ci cu un INDIVIDUAL. „Eu voi lua pe 
unul şi voi lăsa pe unul. Eu îi voi separa pe ei.” Aceea este corect. 
„Acolo vor fi doi în câmp: Eu voi lua pe unul şi voi lăsa pe unul. Acolo 
vor fi doi în pat, Eu voi lua pe unul şi voi lăsa pe unul.”(Luca17: 34-36) 
 Nu este un grup. Este dovedirea personală a copilului lui 
Dumnezeu însărcinat, umplut cu Duhul Sfânt, atât de predat lui 
Dumnezeu încât lui nu-i pasă despre nimic altceva, şi Duhul Sfânt trăind 
Viaţa Lui, pulsând prin el, arătând dovedirea personală a Cuvântului 
Însuşi exprimându-se Însuşi către oameni şi către lume. 
 
 *Cuvântul a devenit viu în trupurile noastre proprii, aceea arată 
Prezenţa lui Dumnezeu.  
 
Cristos trăieşte; nu eu trăiesc, nu eu, Cristos trăieşte în mine. Nu tu 
trăieşti, ci Cristos trăieşte în tine (Gal.2: 19-21), pentru că Cuvântul Său 
viu trăieşte în tine..... 

 
*Dumnezeu a ales în zilele exodului, El a chemat afară un grup 

şi afară din acel grup... Eu vreau ca voi să observaţi ceva. El a luat doar 
doi, care au mers în ţara promisă. Prin ce a ales El ca să-i ducă afară? 
Prin politică? Organizaţie? El a ales un profet cu un semn supranatural 
al Stâlpului de Foc, ca oamenii să nu poată fi duşi în eroare (Num.14: 
13-14; Exod 14: 19-20). Ceea ce profetul a spus, era Adevărul. 
Dumnezeu a venit jos într-un Stâlp de Foc şi s-a dovedit pe El Însuşi, 
arătând Cuvântul Său. Este corect? 



Aceea a adus El primul Lui exod. Al doilea Lui exod... 
Dumnezeu întotdeauna merge în trei. El este desăvârşit în trei. Este 
întotdeauna trei şi şapte. Şapte este complet, treiul este desăvârşirea Lui. 
Prima, a Doua, şi a Treia Tragere şi oh, toate, totul. Vedeţi? Justificare, 
sanctificare, Botez cu Duhul Sfânt; Tată, Fiu şi Duh Sfânt, totul. 
Vedeţi? 

Observaţi, ce a făcut El în primul Exod? El a trimis un profet uns 
cu Stâlpul de Foc, şi el a chemat oamenii afară. Acela a fost primul Lui 
exod. Şi când timpul lui Israel a fost gata, El a trimis iarăşi un 
Dumnezeu Profet cu Stâlpul de Foc. Ioan L-a văzut coborând din ceruri 
ca un porumbel (Ioan 1: 32-34). Şi El (Domnul nostru Isus Cristos) a 
spus, „Eu am venit de la Dumnezeu şi Eu mă întorc la Dumnezeu.” 
(Ioan 6: 28-30). Acesta este al 2-lea exod. El a adus un profet uns, care 
era Fiul Său, Dumnezeu-Profet. Moise a spus că El va fi un profet 
(Deut.18: 15-18), şi avea Stâlpul de Foc şi făcea semne şi minuni. Şi 
acelaşi Profet a spus, „Acela care crede în Mine, lucrările pe care le fac 
Eu, le va face şi el.” (Ioan14: 12-13). 

Şi aici El a promis acelaşi lucru în Exodul din zilele din urmă, şi 
El nu o poate schimba. Şi prin dovadă ştiinţifică, prin mărturia Duhului, 
prin lucrările Duhului, noi vedem astăzi, măreţul Stâlp de Foc 
mişcându-se printre noi. Şi semnele şi minunile învierii lui Isus Cristos 
chemând oamenii afară din denominaţiuni în Prezenţa lui Isus Cristos, 
ca să trăiască; mergând într-o ţară. 

Primul exod, ce a făcut El? El i-a adus afară dintr-o ţară naturală 
într-o altă ţară naturală (Ex.12: 37 în jos). Al doilea exod; El i-a adus 
afară dintr-o condiţie spirituală în condiţia spirituală a Botezului cu 
Duhul Sfânt (Fap.2: 1-4). Acum, El îi aduce din botezul spiritual al 
Duhului Sfânt, chiar drept înapoi în ţara veşnică a Mileniului şi a 
măreţiei de după. Acelaşi Stâlp de Foc, prin acelaşi sistem uns, acelaşi 
Dumnezeu făcând aceleaşi lucruri. 

 
*Mergeţi în camera regelui şi priviţi cele şapte trepte. Unde 

întâlnea gardianul să aducă vizitatorul în prezenţa regelui la capătul 
treptelor? Aceea era la a 7-tea treaptă. Aceea arată că noi trebuie să 
venim iarăşi cu acelaşi Duh care a fost peste Ioan Botezătorul. El L-a 
introdus pe Messia; el era mai mare decât toţi profeţii, el L-a introdus 
(Mat.11: 7-11) 

Şi noi trebuie să venim la un loc, iarăşi, la ceva care urmează să 
introducă pe Messia. Şi cum vor cunoaşte aceasta, oamenii care Îl cred 



pe El, decât dacă ei sunt constant în Cuvânt ca să ştie ce El este. Daniel 
a spus, că cei înţelepţi vor şti, dar cei neştiutori, neînţelepţi nu vor şti 
(Dan.12: 9-10). Ei vor cunoaşte pe Dumnezeul lor. 

Acum, (felul) cum a spus El că El va apărea în zilele din urmă, 
este, să aducă pe oameni înapoi la Cuvânt, în aşa fel ca Mireasa să-şi 
cunoască Soţul, să-şi cunoască Perechea Ei, Cuvântul descoperit. De 
aceea acesta trebuie să se întâmple. Aceasta nu a fost în reformatori, nu 
a fost în Luther, Wesley, şi Penticostali, şi aceia; Scriptura spune că nu a 
fost. Dar va veni; aceea este promisiunea pentru această epocă. 

Noi trăim în epoca în care va fi venirea Lui. Ea trebuie să fie 
identificată în El. Orice femeie trebuie să fie identificată cu soţul ei, 
pentru că cei doi sunt una. Şi Mireasa lui Cristos trebuie să fie 
identificată cu El, pentru că cei doi sunt una, şi El este Cuvântul, nu 
denominaţiunea, ci, Cuvântul. Noi suntem pentru a fi copii Luminii 
(Ioan12: 36), şi Lumina este Cuvântul care este făcut Lumină pentru 
această epocă. Cum cunoaştem noi Lumina, decât dacă Ea vine din 
Cuvânt. În regulă. Cuvântul făcut trup este Lumina epocii în care voi O 
vedeţi; Biblia a spus aşa. 
 

*În a treia zi (după înviere), este când manifestarea lui Cristos a 
fost făcută cunoscut, la sfârşitul zilei a treia.  

*Nu în prima zi: formă moartă; a doua zi: încă era mort: Luther, 
Wesley. La începutul zilei a 3-a, acolo era un murmur în jur. Nimic în 
prima zi (Luther), nimic în a doua zi, şi în a 3-a zi (dispensaţia Duhului 
Sfânt) acolo a fost un murmur în jur, pentru că El este acelaşi ieri azi şi 
în veci. Dar la sfârşitul zilei a 3-a, atunci este când El Însuşi S-a făcut 
cunoscut, a venit chiar în mijlocul lor, a venit în mijlocul oamenilor Săi 
şi a zis, „Priviţi-Mă; Eu sunt Acelaşi.” (Luca24: 13-32). 

Formele moarte au mers până când au ajuns la Cincizecime, 
atunci au început să murmure în jur că El era. Acum, aici în zilele din 
urmă aici este El chiar cu noi, mişcându-Se chiar printre noi. 

La sfârşitul zilei a 3-a, El apare şi arată tuturor dintre ei, semnul 
Învierii Sale, că El trăieşte, acelaşi ieri, azi, şi totdeauna. Roadele vii ale 
Prezenţei Lui.... Roadele vii ale Prezenţei Lui (o prindeţi voi ?) au fost 
manifestate chiar la sfârşitul zilei, când El a apărut înaintea tuturor, a 
bisericii Lui. (Luca.24: 36-46). Amin. De ce? Ei erau toţi adunaţi 
împreună. Oh. Amin. La sfârşitul zilei a 3-a.... 

Aţi prins-o voi? Amin. Pentru că Dumnezeu a spus, „Eu O voi 
restaura.” (Ioel.2: 23-27). El urmează să O restaureze, cum? Prin patru 



mesageri A ucis-o, apoi patru mesageri ai Vieţii O vor restaura (Ioel.1: 
1-4). Care a fost primul? Martin Luther, justificarea. Care a fost al doi-
lea? John Wesley prin sanctificare. Care a fost al treilea? Penticostalii 
cu restaurarea darurilor, Duhul Sfânt, botezul Duhului Sfânt. Care a fost 
al 4-lea? Cuvântul. Ce? Cuvântul. 

A patra Lumină este să vină, care, va aduce aceleaşi semne. 
Priviţi, Justificarea a adus înapoi pulpa. Sanctificarea a adus înapoi (a 
restaurat) coaja: doctrina sfinţeniei. Ce a adus înapoi frunza? 
Penticostalii. Ce este acesta? Penticostalii, frunzele; bătând din palmele 
lor, bucurie, bucurându-se: Penticostalii. Ce? Al 4-lea a fost Cuvântul 
Însuşi. Cuvântul făcut trup, roadele dovezii semnului învierii pe care îl 
are Cristos la sfârşit, după justificarea fiind plantată, sanctificarea fiind 
plantată, botezul cu Duhul Sfânt. Organizaţiile au murit afară, şi 
Christos Însuşi S-a centrat din nou ca şi Cap al Piramidei. 

Prima linie, justificarea, sanctificarea, botezul cu Duhul Sfânt, 
apoi venirea Capului. Ce este acesta? Acel mănunchi al Duhului Sfânt 
fiind ascuţit, încât aceea să se potrivească cu acelaşi fel de slujbă ce a 
avut-o El când El a plecat, și atunci când El vine înapoi, aceea va prinde 
întregul lucru în răpire, unde ei sunt justificaţi, sanctificaţi, şi botezul cu 
Duhul Sfânt. Acea Piramidă va sta din nou. Casa lui Dumnezeu va trăi 
din nou. Pomul Vieţii va creşte din nou. 
  

*Acum, amintiţi-vă, Cristos este înviat din morţi şi este printre 
noi. Şi luaţi acesta în mintea voastră, Cristos a înviat din morţi şi este 
printre noi.  
 Acum, noi am văzut tot felul de mişcări mari, şi strigături şi 
lăudări pentru Dumnezeu, toate bune. Noi am vorbit în limbi şi am 
profeţit, şi toate. Noi am văzut toate acelea. Aceea este bine. Aceea vine 
chiar drept împreună cu Aceea. 
 Dar, ţineţi minte, ultimul lucru este Prezenţa Divină, Cuvântul 
Însuşi. El este Cuvântul. Capul, Cuvântul. El vine la Trup. Vedeţi? Şi 
atunci acel Cuvânt, în Evrei cap. 4 (vs. 12-13), spune, „Cuvântul lui 
Dumnezeu este mai tăios şi mai puternic, decât o sabie cu două tăişuri, 
şi un discernător a gândurilor şi intenţiilor inimii.” Acum, luaţi acea 
Scriptură şi puneţi-o înapoi chiar de la începutul profeţilor, puneţi-o 
chiar jos prin Isus Cristos, şi vedeţi dacă nu este acelaşi lucru, acelaşi 
lucru, că El este cunoscut ca Messia. 
 Acum, nu este că ceva om de aici este Messia. Este Duhul Sfânt 
este Messia. Cristos şi Duhul Sfânt este acelaşi lucru, deci aici este El 



acum, chiar lucrând în trup, pregătind Trupul să fie gata pentru harul de 
răpire. Credeţi-o prieteni. 
 

*Dacă noi am putea doar să ne dăm seama că El apare pentru noi 
în aceste adunări, pentru un singur scop, acela ca noi să ne lăsăm 
(eliberăm) dorinţele noastre care le avem în El, pentru noi. Dar noi 
trebuie să recunoaştem Prezenţa Lui. Şi acum, cum recunoaşteţi voi 
Prezenţa Lui; este când Cuvântul promis pentru această epocă este făcut 
manifest, nu Cuvântul promis a epocii lui Moise, sau din altă epocă, ci 
Cuvântul promis pentru această epocă.(Luca 17:28-37; Apoc.10: 1-11). 
 

*Eu cu siguranţă onorez Lutheranii pentru atitudinea lor în ziua 
lor, Metodiştii, pentru sfinţire în ziua lor, şi Penticostalii pentru ziua lor; 
dar noi trăim într-o altă zi. Noi trăim când acolo a fost tulpina, coaja şi 
pleava aproape ca şi grâul, dar grâul este în interiorul pleavei. Pleava a 
fost doar suportul grâului, a ţinut căldura soarelui să nu-l ardă. Şi acum, 
denominaţiunile sunt trase la o parte de la el, aşa încât El poate să stea 
în Prezenţa Fiului să se coacă (maturizeze). Acolo nu va mai fi nici o 
organizaţie să se ridice. Acesta este sfârşitul. Noi întotdeauna am avut 
cam trei ani, când un mesaj a început, ei l-au organizat. 

Acesta merge înainte cam de aproape douăzeci de ani şi nu este 
nici o organizaţie. El nu poate. Noi suntem la timpul grâului, un timp al 
recoltei. Eu pot auzi marea combină venind. Noi vom pleca acasă într-o 
zi. Corect. „El este acelaşi ieri, azi şi în veci.” 
 

*Eu cred că noi avem Adevărul. Eu sunt satisfăcut cu aceea. Şi 
eu cred că grâul este absolut, pleava este dată la o parte de la el. Dar 
grâul trebuie să stea în prezenţa soarelui să se coacă. Şi pentru acesta 
suntem noi aicea, prieteni. Staţi în Prezenţa Fiului până când micul 
nostru grup de oameni de aicea, până când ei devin atât de copţi pentru 
Cristos, încât ei devin pâine pe masa Lui. Aceea este ce eu vreau să fac. 
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